

Detailed analysis of accumulated losses

Date:	13 February 2020
Listed Company Name:	Ithmaar Holding B.S.C.
Define the period of the financial statements	Q4 2019
Accumulated losses:	USD 746.3 million
Accumulated losses to capital ratio:	98.5%
The main reasons leading to these accumulated losses and their history:	<p>The accumulated losses before reorganization amounted to 68.8% in December 2016. These represent mainly impairment provisions resulting from non-core investments as a result of financial crises.</p> <p>During 2018, the Company early adopted FAS30 (AAOIFI equivalent of IFRS9) which resulted in additional impairment provisions and consequently increased the accumulated losses percentage to 98%.</p> <p>During 2019, the accumulated losses reduced by \$4.4 million mainly due to profit for the year</p>
Measures to be taken to address accumulated losses:	<p>The Company has been addressing the capital. The appointed consultants during 2018 reviewed the capital structure and capital requirements for the next four years. The capital restructuring plan is part of the Company's Strategy.</p> <p>The Board of Directors is working on measures to improve the capital of the Company which include, among others, the following:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Sale of underlying non-core assets of the subsidiaries as part of the Company's asset sale plan. b. Improve profitability by focusing on higher returns on core assets; and c. Reduction of operating expenses and cost rationalization across the group <p>The timeframe of this plan is expected to be three years considering the current market conditions.</p>



Authorized to signatory

تحليل تفصيلي للخسائر المتراكمة

التاريخ:	13 فبراير 2020
اسم الشركة المدرجة:	شركة الإنمار القابضة ش.م.ب.
تحديد فترة البيانات المالية	بيانات الربع الرابع 2019
مقدار الخسائر المتراكمة:	746.3 دولارات أمريكية
نسبة الخسائر المتراكمة الى رأس المال:	98.5%
الاسباب الرئيسية التي أدت الى بلوغ هذه الخسائر المتراكمة وتاريخها:	<p>كانت نسبة الخسائر المتراكمة قبل إعادة هيكلة الشركة التي تمت في ديسمبر 2016 68.8%. ويرجع ذلك أساساً إلى مخصصات الهبوط في القيمة تم تخصيصها للاستثمارات الغير أساسية خلال الأزمة المالية.</p> <p>خلال عام 2018 ، طبقت الشركة في وقت مبكر المعيار المحاسبي المالي رقم 30 (معييار AAOIFI وهو ما يعادل المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم 9) مما أدى إلى تخصيص مخصصات إضافية للانخفاض في القيمة وبالتالي أدى إلى زيادة نسبة الخسائر المتراكمة إلى 98.7%.</p> <p>خلال عام 2019، انخفضت الخسائر المتراكمة بمبلغ 4.4 مليون دولار ويرجع ذلك أساساً لأرباح السنة.</p>
الاجراءات التي سيتم اتخاذها لمعالجة الخسائر المتراكمة:	<p>أن الشركة تعمل على متطلبات رأس المال. قامت الشركة في عام 2018 بتعيين مستشارين قانونيين لمراجعة متطلبات رأس المال وإعادة الهيكلة والذين قاموا بإعداد خطة للأربع سنين القادمة. تعد خطة إعادة هيكلة رأس المال جزءاً من استراتيجية الشركة.</p> <p>يعمل مجلس الإدارة على اتخاذ تدابير لتحسين رأسمال الشركة والذي يتضمن من بين أمور أخرى ما يلي:</p> <p>أ. بيع الأصول غير الأساسية للشركات التابعة كجزء من خطة بيع أصول الشركة.</p> <p>ب. تحسين الربحية من خلال التركيز على إيرادات أعلى من الأصول الأساسية.</p> <p>ج. تخفيض النفقات التشغيلية وترشيد التكاليف في المجموعة.</p> <p>ومن المتوقع أن تكون مدة هذه الخطة ثلاثة أعوام أخذاً بالاعتبار أوضاع السوق الحالية.</p>

المخول بالتوقيع



(Handwritten signature)